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Veva: "Varkenshouders weer eens onterechte
zondebok"
nieuws

In een persbericht hekelt nu ook Veva het initiatief van het Voedselagentschap om de
zogeheten autostrade-dierenartsen in de pers aan te kaarten. "We ontkennen het probleem
niet, maar de berichtgeving plaatst de veehouders nog maar eens in de vuurlinie zonder dat
ze enige schuld treffen", aldus Veva-voorzitter André Bracke.
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In een persbericht hekelt nu ook Veva het initiatief van het Voedselagentschap om de zogeheten
autostrade-dierenartsen in de pers aan te kaarten. "We ontkennen het probleem niet, maar de
berichtgeving plaatst de veehouders nog maar eens in de vuurlinie zonder dat ze enige schuld
treffen", aldus Veva-voorzitter André Bracke.
Onderzoek van Vilt heeft uitgewezen dat het imago van de Vlaamse land- en tuinbouw de jongste
jaren opnieuw in de lift zat. Bracke vreest dat het consumentenvertrouwen opnieuw zal tanen na de
berichten van het Voedselagentschap. "Nochtans voert de meerderheid een verantwoord
geneesmiddelengebruik. Boeren hebben er geen enkele baat bij geneesmiddelen overvloedig te
gebruiken. Men probeert de autostrade-dierenartsen aan te pakken, maar toe hiertoe heeft overheid
alleen de veehouders geraakt", luidt het.
Wat de zaak volgens Veva nog frappanter maakt, is het feit dat het vlees van ingevoerde varkens
vandaag een Belgische stempel krijgt. Het zou gaan om vlees dat aan geen enkele voorwaarde op het
gebied van voedselveiligheid, kwaliteit en dierenwelzijn voldoet. "Dit is voor ons onaanvaardbaar",
zegt Bracke. "Stel dat met dat vlees iets aan de hand is, dan zij wij andermaal nodeloos de dupe.
Vleeswaren die geproduceerd worden van buitenlandse dieren moeten dringend een eigen
herkenbare stempel krijgen".
Eerder reageerde ook het ABS furieus op de berichtgeving over de autostrade-dierenartsen. Net als
Veva vreest het ABS dat het Voedselagentschap de weg wil vrijmaken voor het versneld invoeren
van het diergeneesmiddelenregister op veebedrijven. Maar volgens het ABS zal een dergelijk
register alleen maar leiden tot nog meer zinloze verplichtingen voor het overgrote deel van de
correct werkende boeren.
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